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Det står en vase med hvite roser på gulvet, samt en bukett med markblomster på et lite bord. 
På gulvet er det også mange ulike fjær og krystaller plassert i en stor sirkel rundt et fat med 
et stort hvitt lys på, Festivallyset. 
 
Konu Ekatah. Velsignet være denne ild og alt hva den opplyser.  
Velsignet være blomens kraft.  
Velsignet være fjederens pryd. Heliget være dette kammer.  
Velsignet være disse marker.  
Velsignet være kristallenes vibrasjoner. Velsignet være voktere.  
Velsignet være menneskebarn og eders undringer.  
Alt hva der er i livet skal den søke at se alt dypere og alt høyere. Om tindenes tagger er 
dekket av skyer, så er de like fullt til stede. Om bjergenes grotter er skjult for marken, 
så er de like fullt til stede.  
Bære fred i alt hva der er i synlige sanser, dog bære visshet om at det usynlige skal 
komme til syne. Så er der óg for medmenneskebarnets kraft.  
Den der søker fred, skal finne fred. Den der søker rettvishet, skal óg finne hva den 
søker.  
Dog stride ei for livet. Være til stede i livet, - alt hva livet bemøter.  
Våge at se kjærlighetens spor i alt hva der er.  
Våge at se bortenfor de horisonter der er innom det synlige.  
Våge at se hjertets kammer vokser år for år.   
Våge at blive fri av gamle tanker.  
Våge at se alt større dimensjoner for livets glød innom den guddommelige inspirasjon. 
Hvile intellektet, søke at skape kommunikasjoner med sjelens viljer.  
Søke at gjenfinne egne stier. Forblindes ei i at vandre efter annens stier.  
Selvet skal vokse innom kjærlighetens prinsipper, om den tillater sådan kraft at komme.  
Velsignet er kraften i dette kammer. Velsignet er hjertet – alt hva der vokser – dag for 
dag, år for år.  
Fylle hjertet med gleder, så vil den óg bemøte morgensolens lys alt lettere i sin favn.  
Oki Mikita Vena Kono Kekatah. (= Sitt ned ved mitt bål og tal eders undringer.) Tal eders 
undringer. 
 
‘HJERTEFESTIVAL’ PÅ LEIKANGER 
Blir det festival neste år?  
Der bliver festivaler over alle deler av sin klode, korrekt! Blir det en tilsvarende som 
her, og blir det i så fall..? Så vil det blive. For hvorledes kan hjertet stanses? (latter)  
Så da kommer vi tilbake veldig mange av oss da, om et år?  
Så vil der blive, korrekt! 
 
Har du noe å formidle til oss som gruppe, og samholdet som er her, blant oss?  
Fornemme individets behov, og fornemme hva der så er til gavn for flokken. Søke at se 
at kjærligheten vokser, og den skal tillate at kjærligheten skal blomme. Hvorledes den 
òg ser nye aspekter innom sitt eget selv er òg at våge at absorbere aspekter i sine andre. 
De nester der er ikring sitt selv er òg av frendeligheter. Således skal den søke igjennom 
gemensam kraft at unisonere sin egen hjertekraft. Det vil være lik den òg kunne se av 
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våre himler hvorledes lys-bevelser i søyler stiger opp av denne sted. Således vil der ei 
nogen tid falle tilbake til gamle vibrasjoner for disse marker. Og således er der alle skibe 
der tilkommer for denne sted, søker nesten som «nåde» for at komme. Alle fugler der 
svever, søker om tilgivelser for at sveve over stedet. Alle maurer der vandrer spørger òg 
i sine kolonner, hvor skal de gå? Og alt hva der lever, - de fugler, de fluer, og de 
medmenneskebarn - vokser i sin egen kraft i en helende større guddommelig inspirasjon 
uten at der tenkes så meget på det. - Der finnes òg guddommelighet i dessert. (Latter) 
Konu Ekatah. Ja det gjør det. (Det var mye god dessert på lunch- og middagsbuffetene på 
hotellet!) 
 
Det er jo andre året vi har festivalen her på Leikanger. Tidligere tider, så var festivalen en 2-
årsperiode på hvert sted, og gjorde en jobb på disse stedene. Nå har vi, som sagt, vært her i 2 
år, og du svarte her i sta at vi kommer til å komme tilbake her.  
Korrekt!  
Ja, det er jo veldig hyggelig - og jeg har også registrert at hotellet har fått et oppsving. 
Korrekt!  
Kan det skyldes våre energier? Korrekt! Ja. (latter)  
Nu skal den ei bringe sitt selv i andre tanker. Nu har vi jaktet i mange dager og måneder 
og år og årtier og århundrer vi, for at gjøre voktere her og der, og balansere havet og 
vannet og luften og marken. Og således skal den være her. - Finito pronto! Ja vel! (latter) 
Velkommen tilbake! Takk skal du ha! … Og vi frydes over tanketaler om tarmene. (Audun 
Myskja holdt foredrag og snakket bl.a. om tarmene våre) Konu Ekatah. Ja vel. Takk! 
 
Dette med magien i livet, kan det stå i samanheng med leikenheten i livet, - at det er to ting av 
same sak?  
Så er der korrekt! Dog der er viktig at der ei bringes nogen anger for den lek den gjør. 
For således bliver der «Leikanger» (Stor latter og applaus) 
 
I ILIUKAS HIMMEL 
Skolerer du oss til selvstendige energi-enheter med kraft og vilje til å gjennomføre våre egne 
liv i samspill med alle medmenneskebarn og pelsvesen og alt på Moder Jord? 
Så kan der tales, dog ei var der ment at der skulle avsløres våre strategier. Konu 
Ekatah. - Hmm. Det er hemmeligt.  
Er det et felles mål for oss i din flokk i denne inkarnasjonen å våkne og vokse i dette? 
Så kan der tales, dog der er under frihetens eksistens. Hva der så søkes til visdom er 
hvorledes den selv tilvelger det. Den der farer forbi når vinden søker, gjør det. Den der 
venter i tålmod for den rette vind at påkalles til oppløftelser, den gjør det. Således er 
medmenneskebarnet fritt til at velge selv. Konu Ekatah.  
 
Er dere i rådet selvstendige frittstående energier / entiteter med hver deres egenart? 
Ei kan der tales så, for alt er ett under himlenes hvelvinger, - lik der óg er på Moder 
Jord. Dog Moder Jords livsenergier vet ei at der er så. I våre himler der finnes ei noget 
den eller den, alt er VI, alt er ETT. Konu Ekatah.  
 
Du sier dere er mange i din himmel … mesteren Minos Aki, er hun i samme himmel som 
deg?  
Ei kan der tales så. Den er hvilende for at noget reflektere. Og således finnes der ulike 
kamre i våre himler, ‘nivåer’ om den vil. Dog det er i transparent vibrasjon. Vi ser i alle 
nivåer, og så likeledes finnes der ei noget opp og ned, høyt og lavt. - Alt er ett. Lik den òg 
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ser der finnes ulike intensjoner og oppgaver for våre himler. Så er der for den ene, alt at 
måles like meget i verdier som for den andre. Konu Ekatah.  Takk Iliuka! 
 
Hva er det som gjør at man kan kjenne rose-, sigar- eller annen lukt som ikke er forventet der 
og da?  
Alt manifesteres gjennom ånd. Alt er der frekvenser. En duft er òg en frekvens. Således i 
tider den kjenner sådanne dufter, så vet den at der er nærværenheter gjennom den 
spirituelle kraft. Om den òg ser der finnes ‘orbs’, om den så kjenner fornemmelser av 
åndens tilstedeværelse, så kan den påkalle duften selv. Det er en fortryggelse der skaper 
celleminnenes oppvåknelser for at den selv skal falle til ro. Således velsigne all roseduft 
der er. Konu Ekatah. Takk! 
 
Siden vi er her på Leikanger; Jeg møtte et pinnsvin borte i gata her, og jeg tok bilde av det. 
Det satt helt rolig og så på meg, og jeg fikk en veldig følelse av at det følte seg veldig trygt. 
Hadde det noe med at det vandret forsiktig fordi det skulle vandre rundt utenfor hotellet her, 
eller?  
Så er der korrekt. Stundom vi kan være ørnen, stundom vi kan iklede pigger. Stundom 
kan vi være nøgne, og stundom kan vi være flue på vegger. Stundom vi lusker ikring 
under havet, når der finnes nymfer der bader (latter). Stundom kan vi være òg lik den ei 
kan se vi er en blom. Lik den òg kan være et rennende vann. - Vi var i piggene, og vi 
hadde det ei i hastverk. Konu Ekatah. 
 
MARIA-BEVISSTHET – KRISTUS-BEVISSTHET 
Det omtales ofte kvinner med navn Maria i Bibelen og andre skrifter. Er Maria av Magdala, 
Maria fra Egypt og Maria, søsteren til Marta og Lasarus den samme kvinnen? 
Dog ei er der ‘in persona’. Maria er en begrep. Hvorledes den óg ser, så finnes der i 
gamle skrifter en Maria-gestalt der er lik en begrep for hva der søker Det Helige. Der óg 
er nogen misledelser i de transformasjoner (oversettelser?) der var av den ene 
arameiske-hebraiske språk, hva der var knyttet til nutidens språk. Om den søker i de 
originelle eldede skrifter, så vil den ei finne at Maria var en person. Der er en energi der 
lever i alle, lik der er for den Jesu Kristi gestalts lys der lever i alle livsvesener av god 
ånd og intensjon. Konu Ekatah. 
 
Kan du forklare ‘Jerusalem-syndromet’?  
Lik der finnes en lengsel i enhver individ efter at møte den Maria eller Jesu Kristi 
gestalts vibrasjoner.  Der søkes lik en opphøyet tilværelse innom den guddommelige 
inspirasjon i tiden den selv ei kan se sin egen guddommelighet. Således i tid den søker at 
bemøte det lys der er, så vil den òg noget falle i sin egen eksistens, - for der bliver òg 
besvikelser for at den ei ser magien. Der kjennes ei kraften av Maria, der kjennes ei 
kraften av Jesu Kristi gestalt. For ei skal det søkes i det ytre, der skal søkes i det indre. 
Hvor alle livsvesener der bærer sin tro i verdighet og der i oppriktighet i sitt hjerte 
søker av kjærligheten, vil der så være en bærer av den Jesu Kristi lys, og Maria-
vibrasjoner. Yin og yang. Konu Ekatah.  
Så det er de vibrasjonene som alle har i seg som på en måte kommer til overflaten?  
Så kan der tales, korrekt! 
 
ANDROGYNE OG ISOGYNE MENNESKER 
Jeg har hørt om androgyne mennesker, og nå er det også snakk om isogyne mennesker hvor 
det kanskje verken er han eller hun, yin eller yang. Kan du si oss litt om vi er på vei til det, 
eller hva det er?  
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For nogne er der så. Dog om den søker at se i det store Altets dimensjoner, så finnes der 
mange lik intelligente samfunn der er på andre galakser der så lever og har alltid levet 
så. Så finnes der òg innom spesifikke vekster på sin egen Jord. Lik der òg finnes lik 
blant havhester der omdanner sitt eget kjønn efter hva der er mest behov av. Så skal 
den ei nu søke at strebe efter at blive en havhest. Dog den skal søke at velsigne lik alt hva 
der er i sitt eget selv. Så vil den òg se; at ei bliver der så for alle. Dog der vil være et alt 
større åpent rum for mangfoldigheten i hva der bringes – iso. Konu Ekatah.  Hjertelig 
takk! 
 
8-TALLET – EVIGHETSSYMBOLET / LEMNISKAT 
Hva står 8-tallet som symbol for, og er det et viktig element i for eksempel 8-kantet lavvo og 
8-kantet tromme? Og i så fall, hva ligger i den dype symbolikken? 
Der er lik av eldede prinsipper - hvorledes der så langreisede imellom ulike kloder og 
galakser. For således, i det store Universum, det åpne rum, der finnes ei den kor(s)teste 
strekning der er imellom A og B, lik den søker i rette linjer. Der må skape buer og 
former av ovaler, så reiser den alt mere hastigt, - om den nu skulle ha det travelt. Dog 
like fullt vil den se det er lik uendelighetens prinsipper. Der er knyttet for hva der er i 
sin egen tanke; alt hva der vokser, alt hva der forgår, alt hva der skapes til ny eksistens. 
Der er en eldet symbol (lemniskat) der har geometriske strukturer og kraft, om den så 
anvender i sine tanker. Bevegelser i sin egen tanke er hvorledes den så sentrerer sin 
kraft i sitt selv. Det kan være klokt. Konu Ekatah.  
Dog der kan benevnes at der ei er den samme frekvens som sifferet 8. Om sifferet 8 ser, 
så er der av ulike vertikale og horisontale energier. Det er ulike frekvenser. Den 
hvilende kraft hviler i den uendelighets vibrasjon, ei for sifferet 8. Det er en brudd for 
uendeligheten. Dog tilsammen er der så en firekløver. Den kan kjenne en duft hvorledes 
den skaper óg lykke innom sitt selv. For ei behøver den at søke efter femkløveret. Den 
kan velsigne den kraft der er i alle himmelretninger, så vil den óg se at den er i 
uendeligheten og i den vertikale akse – en hel og full gestalt, - fullkommen. Konu 
Ekatah. 
 
MODER JORDS DIMENSJONER 
Hvilken dimensjon befinner Moder Jord seg i nå?  
Der er av den 3. til den 5. Lik den òg ser - så var det. Der kommer en annen tid lik den 
ser transformasjonen av det usynlige til det synlige. Så vil den òg se at dimensjonen vil 
all tid eksistere innom den 3. og den 5. For nogen energier vil der oppstige til høyere 
dimensjoner. Noget vil der blive hvor der er. Konu Ekatah.  
Ja, det skjønte jeg ikke helt. Moder Jord som helhet! Noen sier at det er 4. andre sier at det er 
5.dimensjonen? - Det er 3. til 5. Takk Iliuka! Konu Ekatah. 
 
Du sa at Moder Jord nå var i dimensjon 3 til 5, men den oppstigningen som vi har hørt om, 
eksisterte den ikke, eller?  
Der er eksisterende. Hvorledes den òg ser tilbake i tid så var der ulike arter, ulike deler 
av befolkningen der har oppsteget; Pueblos. Om den søker Anazasi Indians, hvor ble de 
av? De er i de høyere eksistenser. Dog ei i våre himler. Der er i eksistenser der i så er i 
andre vibrasjoner enn for den fysiske materiske tilværelse. Det kan like gjerne tales de 
er på en annen klode. Dog de kommer tilbake transportert gjennom ’space crafts’. Konu 
Ekatah.   
Så det betyr at Moder Jord har den samme frekvensen som beboerne, - vi som bor her, - som 
da befinner oss mellom 3. og 5. dimensjon?  
Så kan der tales. Dog ei er der totalt korrekt! Det er variasjoner. 

Utdrag fra storråd på ‘Hjertefestivalen’, Leikanger 30.05.2015.  Side 4 
 



 
ELEMENTENE – TONER – FARGER - FREKVENSER 
Kan Iliuka kan si noe om elementenes toner? Har ild og jord og vann og luft en egen tone? 
Dog den må se der er hvilende lag på lag, sjikt på sjikt. Alt i det dypeste lag av Moder 
Jords magma-frekvens, hva der resoneres i de laveste frekvenser, er knyttet til magma-
strømmer og lava. Hvorledes der er for Moder Jords muld, er der noget høyere 
frekvenser, dog det er like fullt den dypeste. Hva der så hviler ikring, lik en kappe, er 
vannets frekvenser som er alt opp imot diskanter. Like fullt vil den óg se at luftens 
elementer har en høyere frekvens. Dog den høyeste har vinden, for den er lik en kappe 
ikring både luft og vann og ild. Og skaper så efter bevegelser ulike resonanser efter 
behovet. En vind kan der være i lave frekvenser og der kan være i høye frekvenser, -
uberoende av kraften, dog beroende av retningen. Konu Ekatah.  
For der finnes óg galaktiske vinder utenfor sin klode. Imellom alle kloder der blåser sol-
vinder, - det er den store guddommelige element medmenneskebarnet ennu ei har sett 
og kjent. Den 5. elements kraft vil komme. Hvorledes den óg ser, så vil der være at 
Moder Jord er fanget i solvindenes påvirkninger. Det er ei noget at bekymres for 
klimater, - alt er der i transformasjoner for at skape gjenopplivelser av de gamle og 
eldede naturlige bevegelser der var på sin Jord. Konu Ekatah.  
Er det da enkelt for oss å bruke kroppen vår til å komme i harmoni med elementene? 
Vi ser der er noget besværligt for menneskebarnets kropp at imitere at være magma.  
Dog vi ser nogle tendenserer til at være tett oppunder det. Lik der kan være klokt at 
befeste sin kraft i sitt selv, der er hvorledes den forankrer sin kraft til Moder Jord 
gjennom trommenes vibrasjoner, gjennom dansens vibrasjoner, - alt er der 
levendliggjørelse for at befeste sin kraft til Moder Jord. Hvorledes den søker under 
himlenes sfærer er óg åpnede portaler for nogle, dog ei for alle, for de høyeste 
intensiteter kan være noget trøttsamt for nogen medmenneskebarn. Konu Ekatah. 
Tromma har alle frekvensene?  
Den har.  
 
Vi var jo i De Hvite Grottene, - og det føltes så utrolig deilig når vi satt i sirkelen og laget 
gode lyder og toner. Det var tibetanske syngeboller og vi både sang ’Amazing Grace’og den 
ble spilt på irsk fløyte. Det føltes som om at det skaptes så gode ringvirkninger i fjellet og … 
Kan Iliuka si noe om de ringvirkningene vi –  
Nu ser vi hva den undrer! Den vil meget gjerne få bekreftelser nu. (Latter) Dog søke nu 
at se alle de små tomter og nisser og alver der levede i det bjerge, de er forbitret nu, de. 
(Latter) Det var gøy! (Latter) Alt hva den skaper resonanser til Moder Jords natur, 
høster den senere selv av. Således var der òg lik den ei kjenner til hva der var av 
frekvenser der blev i rekyl av Moder Jords bjerge. Således er der medisiner. For 
gjennom det hvite vil der òg omforme frekvenser til en helende kraft. Noget vil der 
oppleves lik forvirrelser og noget «dizzy», dog der er naturligt. Den overkommer sådant 
efter nogle dager. Efter stunder, så vil der òg kjennes og bemerkes der var dufter der. 
Der duftede dypet av Moder Jords magma. Det er energier den behøver for at skape 
rotfester for sitt eget selv, rotfester ei for at gro til noget, dog for at befeste sin kraft til 
Moder Jord, urkraftens kilder. Således er der lettere at sveve under de høyeste himler. 
Således er der til god gavn for bjergene om den òg synger en tone, om den gjør lik 
signaler av gode frekvenser. Dog den skal kjennes ved alt hva den selv bringes til 
takksigelser. Konu Ekatah Ja. Det føltes veldig godt. Takk! 
 
Jeg lurer på om frekvensen i fuglesang kan være med på å helbrede sykdom?  
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Så kan det. Om der er spesifikke fugler der har ulike toner, og ulike responser for ulike 
cellebesvær. Så er der korrekt! Enhver fugl kan der så avstemme en symptom, om den 
ei søker til kråkefuglene. Således skal den frydes for alle fugler der svever ikring din 
egen ånd. Alt er der i god tanke. Konu Ekatah. 
Kan trekkspilltoner ha samme effekten?  
Ei kan det. For ei kan trekkspillet være nogen fugl. - Har den nogen tid sett et trekkspill 
der trekker til Afrika? (latter) Således er der noget at befeste kraften. Dog om den selv 
kjenner gleder av sådanne lyder, så skal den se at der er din egen respons der 
absorberer de spesifikke frekvenser, således er der godt for ditt legeme at lytte til. Tusen 
takk! Konu Ekatah. 
 
De lydene som er laget og kommer frem i instrumenter, er det ingen der som kan være 
helbredende, - det er kun de ekte som finnes i naturen som jeg kan bruke?  
Ei er det. Alt hva den opplever lik gode toner er til god gavn. Alt hva den kjenner, om 
der så er òg en maskin der gjør spesifikke rytmer og glade toner, så kan der være godt 
om den selv opplever det som godt. Dog der er i prinsippet strengenes vibrasjoner der ei 
kan noget simuleres noget lik syntetisk. Der er strengenes og harpens vibrasjoner der er 
opprinneligt den beste frekvens der vedvarer i respons for cellebevistheter. Konu 
Ekatah. Takk! 
 
Er det en ny farge nå, energi, mellom himmel og Moder Jord?  
Ei nu. Der var. Lik der alt for lenge tilbake skapede således lik der alt var flere kulører 
den kunne se i bristelser mellom ulike kulører i regnbuens kraft. Således er der født òg 
innom for hva der så var tilbake 2.118 år. Lik den ser der er av purpur, der er av nogen 
rosa, der er av mange kulører den ennu ei har sett. Konu Ekatah. 
 
FREKVENSER – ENERGIARBEID 
De frekvensene som er i De Nye Energiene, er de de samme som i The Reconnection?  
Så kan der tales. For alt hva der levendliggjøres gjennom hjertes ledelser er således lik i 
de høyere vibrasjoner. Så er der korrekt! Takk! 
 
Vi har snakket en del om De Nye Energiene, og vi har også snakket noe om den nye 
behandlingsformen De Hellige Chakra. Kan du si noe om de to, - og eventuell sammenheng?  
Alt er der en enhet. I hvilket den søker, så er alt hvilende på sine egne intensjoner hva 
den ønsker. Alt hva den gjennom sitt eget hjerte ønsker til velsignelser og helbredelser 
for sine omgivende medmenneskebarn er godt. Om der så er tiltalet av den ene eller 
annen benevnelse, så er der like fullt beroende på hva den så utstråler av hjertets viljer. 
Konu Ekatah. 
 
FREKVENSER – SYKDOMMER 
Vil kjente sykdommer som skyldes bakterier og virus forsvinne når menneskene får høyere 
frekvenser?  
Så vil det. Dog der vil tilsynekomme andre virus. For alt er der voksende lik den ei skal 
se at virus og bacterium er noget lik den skal se lik elendighet. Det er nødvendighet for 
hva den behøver på sin jord for at den selv skal leve. Således vil alt stige til høyere 
verdier. Cancer vil der opphøre sin egen eksistens, dog der vil fødes nye symptomer der 
er alt lettere at kurere gjennom hva den så kjenner til av frekvensenes respons. Flott. 
Takk! Konu Ekatah. 
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Jeg har mye å lære når det gjelder frekvenser og behandlinger, og jeg skjønner jo mer og mer 
at alt er frekvens. Så er det noe som heter frekvensmaskin som kan være med på å gi 
behandlinger. Kan det meste behandles med en slik frekvensmaskin?  
Ei kan det! Nei, kan du si litt mere om - Høre nu våre ord: Der finnes ei nogen teknologier 
der er avstemmet for sådanne anvendelser. Lik den ser òg, så er en sådan maskin i 
behov av spesifikke tilførelser av elektroniske energier lik der er knyttet for 53 Hertz. 
Det er noget der påvirker de andre frekvenser den skal tilføre legemet. Således er der en 
substans av nogen forvirrelse av legemets cellebevissthet når der omgives i det kraftfelt 
en sådan maskin giver. Således vil der være i alle maskiners nærværenhet, om der er 
store apparaturer der syner billeder, om der er computers, om der er små energier den 
taler i foruten tråd. Like fullt er der jordisk skitt! Alt hva den i selvet påvirker gjennom 
meditasjoner og omgivelser i naturen, så vil der stabilisere de frekvenser den behøver 
for at optimalt være tilfrisknet. At søke til den grønne vekst i naturen vil der så være 
tilstrekkeligt om den våger at være til stede i naturens eget språk. Konu Ekatah. Takk 
for det.  
Men i gitte situasjoner så antar jeg at en frekvensmaskin kan være den beste løsningen?  
Det kan være en vakker pynt! (Latter) Der er mange der kan imponeres av sådanne 
punkter og prikker og knapper og brytere. Hva med virus? Der kan påvirkes. Dog så kan 
der òg programmeringer av spesifikke helige stener der er givet til Moder Jords natur. 
Om der så er av karneol, om der så er av rosenkvarts, om der så er av spesifikke lapis 
lazuli, så er der like fullt alt lik den programmerer kraften til frekvensenes 
forendringer. Ei behøves der nogen maskin. Parasitter da? Parasitter er òg ei behøveligt 
av maskin. Nei. Takk, Iliuka! Takke ditt selv og parasittenes tilsynekomst og opplevelse 
av bortekomst. (Latter) Konu Ekatah.  Takk! 
 
Du har tidligere fortalt at flått søker til enkelte mennesker på grunn av deres frekvens. Vil det 
bli endring på det når mennesket også endrer sin frekvens?  
Så vil det blive. Dog det kan den alt gjøre nu. Lik der òg er for moskitos. Om den søker 
til andre riker der er for malaria. Således er der for mange livsvesener av innsekter og 
større dyr. Den kunne òg omdanne sine frekvenser så der kom store elefantflokker. Dog 
sannsynligheten er liten i sitt rike. Konu Ekatah.  Ja. Okei! Takk skal du ha. 
 
HOROSKOP – UNNFANGELSEN 
Du har tidligere sagt at unnfangelsen vår er veldig viktig - Vi minnes ei! (latter) Det husker 
jeg! Oki! Oki! I Livsløp-astrologi, så hevdes det at inngangen til 9. hus kan beskrive 
unnfangelsens både karakter og stemning.  
Der er korrekt! Tusen takk! Den skal nu vite i sitt eget hjerte at den ennu er ung i en 
sådan informasjon der kommer. Den vil skape oppdagelser av megen nye aspekter. 
Frydes for tiden der kommer. Konu Ekatah. Hjertelig takk! 
 
Både Livsløp-astrologi og Maya-kalenderen, som på en måte er avsluttet, - kommer det noen 
nye astrologiske systemer som da kan si noe om fremtiden som man jo da gjør f.eks. i 
Livsløp-astrologi?  
Så vil det. Der kommer alt mere visdom der forstyrker og understøtter sine teorier om 
livsløpelser. Og om den ser til Maya-calendium, så vil der òg se at der er en annen 
begynnelse der repeterer sitt eget selv. Således om den ser der er knyttet for 13, lik der 
er i symboler for 13, så vil den òg igjen finne sådant i andre historiske verdier. Den skal 
se hva den selv nu søker gjennom zodiacens vandringer. Der tilsynekommer andre 
visdommer den lett kan anvende, - og hva den så kjenner til i fra før i sine egne 
celleminners oppvåknelser. Takk! Tusen takk! Konu Ekatah. 
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PAR-RELASJONER - SJELSFRAGMENTER 
Jeg undret om du kunne si noe om par-relasjoner i disse nye tider?  
Lik alt er der for at skape styrkede bånd. Dog for nogen vil der være òg viktigt at se, at 
der er de trigonale energier (3), og der er quatro-energier (4), der er cinco-energier (5), 
der bringer en større glede. Den der søker òg at skape en liten flokk i sitt selv, er alt 
lettere enn om der så anknyttes lik der er en og en, to og to. Således vil der òg være at 
den ser en overgangstid gjennom transformasjoner for at absorbere de kosmiske stråler, 
den galaktiske enhets energi. Alt er ett, og der er en del av medmenneskebarnets 
vandringer for at gjenfinne sitt eget selv, og i dialog med sitt selv og forenet i en 
storflokk. Således vil der være godt for nogen. Dog der òg vil være lik der vil søkes av 
genetiske opphavelser efter den ‘andre’ av sitt selv. Konu Ekatah. Takk! … Og vi ser 
mange røde hjerter nu! (Latter) Konu Ekatah. 
 
Sjelsfragmenter har du snakket om før, og jeg lurer på; har sjelsfragmenter også sin sjelsdual? 
Der kan være så. Der kan være en trigonal (tre), der kan være en quatro-energi (fire), 
det er korrekt. Der er beroende hvor meget fragmenter der er av sin sjel. Hvorledes den 
søker, så er der alt mere lik en lengsel efter at speiles, og det er dualens bemøtelse. Dog 
ei er der for alle at bemøte sin dual under denne inkarnasjon. Således er der ei heller i 
behov av at søke over hele kloden efter dualer. Takk! - Har den funnet sin dual? Ja! Så 
er der velsignet. Takk! Konu Ekatah. 
 
LIVETS BOK 
Er noe som heter Livets Bok?  
Så kan der billedligt tale. Dog Livets Bok er den bok den selv kan skrive om sitt eget liv i 
sine erfarenheter, alt sannhet der er i ditt eget liv,  det er ditt livs bok. Om den søker 
efter nogen resept hvorledes leve livet, så kan der ei beskrives. For der er viktigt at den 
alt mere våger at leve livet, og at den våger at velsigne den guddommelige prinsipp 
innom sitt selv. Således er den en del av det levende livets betingelser, - ei hva den venter 
for. Konu Ekatah.  Takk! 
 
LIVETS BLOMST 
Kan du si noe om Livets blomst?  
Alt er der lik i helig geometri. Hvorledes den òg ser Lotus-befenget vibrasjoner, er at se 
hva der er lik samlende kraft. Der er den ene mikroenergi der skapes i en større makro. 
Og hvorledes den ser alt i sitt eget selv, er at leve ut sitt selv i troen for at den selv er en 
livsblom. Være den blom der er ment for sin sjel at være. Ei skape begrensninger, for 
det skaper brist av næring til blomens kraft, og så bliver der at visnes. Konu Ekatah. 
 
 ‘SPØKELSER’ 
Vil du kunne gi en beskrivelse på hva et spøkelse er?  
Om den så hadde kunnet skue alle de gestalter der vandrede her, så ville den undres 
meget. Her var vandrede soldater av den første store krig, her var vandrede pilegrimer, 
og der var vandrede vikinger for at noget lik at lytte til alt hva der blev talt og alt hva 
der blev gjort. Der var spesifikk tre vikingeånder der søkede under morgensolen i dag. 
De var nyfikne, og så vil der være òg lik der er gamle servitriser der vandrer ikring og 
vet ei hva de skal servere og til hvem. Det fryder våre himler at se alle forvirrelser der 
var. Hvorledes der skapes en ryddelse er hvorledes den selv strukturerer sitt eget liv, så 
vil den besmitte alle voktere og gestalter der er ikring i sitt liv for at se; alt er der ei så 
synligt og usynligt som den tror. Der flyter i hinannen når der er i behov og når der 
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finnes en stemningsmodus der er til rette for sådant. Alle ånder er i god lynne. Dog der 
finnes ånder der elsker at gjøre nogle hyss, - Iliuka til eksempel! Således vil der òg være 
i all tid der kommer, for der finnes alt i behov av en større lekfullhet på sin Jord. Så om 
noget opphører sin fysiologiske eksistens, noget lik gjenstander den ei kan finne, så er 
der dog bare belånt. Der kommer tilbake. Søke òg at se om den ei finner sine bilnøkler i 
morgensolens dag, så skal den ei forvirres i panikk, for den skal frydes med at vi har 
stor glede av det. (Latter) Således skal den òg se i tiden der kommer; ei skal den jage 
efter spøkelser, for spøkelsene, de er hvor den selv er til enhver tid. De er snille, og de 
finnes òg i sådanne former og energier i pakter at der ei skal tilsynekomme for nogen 
der ei utholder og våger at se. Således skal den ei bekymres for det. Dog den skulle visst 
alt vi kan se! Konu Ekatah. Konu Ekatah.  
Det var et langt svar. Det er også noe at noen kan se og føle disse, jeg kaller «spøkelser». 
Hvordan kan de manifestere seg mot det fysiske? Er det noe som manifesteres bare hos 
enkelte oppe i hjernen, eller er det..?  
Det er både-og. Der er en samspill mellom den ikke-fysiske og fysiske tilværelse. Der er 
en samspill mellom hva der er materisk og hva der er antimaterisk. Således er der en 
kommunikasjon. Ei er der lekkasjer i fra våre himler, ei er der lekkasjer lik der ei 
filtrerer ifra sine himler, dog alt er der lik en kommunikasjon. Det er hva der tales en 
forberedelse for at søke at omdefinere: alt hva der så før var usynligt skal der blive 
synligt. Alt hva den òg til bekjentgjør for sitt eget selv, dens eksistens av den 
guddommelige prinsipp, så er der òg rum for hva den selv taler ‘spøkelser’. Dog der 
ville være snillere om den så kunne omtales som ‘ikke-levende’ menneskevesener. Der er 
trist for spøkelse at vite og høre at de er spøkelser. (Latter) Konu Ekatah. Konu Ekatah. 
Det var en god tanke og mening i det ordet. 
 
Det du fortalte oss om spøkelser; er det da forskjell på det du beskrev i sta og det som vi 
stadig hører om de som går igjen og ikke finner veien videre til lyset, og som blir hjulpet 
videre til lyset?  
Der finnes differenser, for der finnes òg de ånder der søker at skape opplevelsen av hva 
der er gøy i livet, «efterlivet». Hvorledes den så søker, så kan der være lik gøy at vandre 
igjen og igjen, som den taler. Så er der noget ’difficult’ om medmenneskebarnet søker 
gjennom salvier og ’pling og plong’ (Iliukas betegnelse på syngebolle-klang) og sådant, at 
skape sådanne ‘utarmelser’ av spøkelsets egentanker. Dog stunder kan der være klokt 
at la spøkelset få gå igjen og igjen. Så bliver spøkelset trett, og så kommer der til våre 
himler – ’in natura’. Konu Ekatah. Takk skal du ha! 
 
TIDSTUNNEL – ALT ER ETT – DEMATERIALISERING/MATERIALISERING 
Tidstunnel; det at man ser inn i en annen tid, - od det kan også komme på bilder. Kan du gi en 
forklaring på..?  
Der er frekvenser der overlapper sin egen eksistens om der er av fysiologisk natur. 
Således er der òg lik der finnes lik apparaturer der kan fange hva der er, om der søker 
at se i alt i kortere tider, sekunder. Der er lik den òg selv kunne gjøre, - at fotografere 
med sin egne øyner, om den kunne blinke alt hastigt nok. Om den var en flue, så ville 
den se «spøkelser» mange ganger om dagen. - Øyet er for langsomt til menneskebarnet. 
Konu Ekatah. Konu Ekatah. Og ei kan den tale med sin optikus om det! (Latter) 
 
Er det slik at, når i deres himmel alt er ett, og ingen tid eksisterer, så kan det også være at en 
kraft, - en sterk kraft, trenger seg inn i den fysiske del fra Altet?  
Så er det. Dog for våre himler kan der ei beskrives som en kraft. Der er opplevet som en 
kraft i sin himmel, dog for våre himler kan en liten pust, en liten ånde, være en stor 
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stormvind. Således vil der òg se at kommunikasjonen mellom ulike dimensjoner vil 
manifesteres til ulike opplevelser. – Til eksempel når vi skal fange oksygener. – Nu var 
der en oksygen. (Latter) Konu Ekatah. 
Er de dimensjonene som vitenskapen snakker om, for å for eksempel forklare verden, de 
samme dimensjonene som de vi snakker om nå, gå over til 5. dimensjon?  
Ei er det, ei er det. Oki. 
 
Er materien, altså det fysiske, - vår verden, kun en tilstand av energi og bølger?  
Det er. Der er lik der tales en spesifikk frekvens i hvilket der betyder sammensetninger 
av de materiske molekylære strukturer. I en annen frekvens, så vil der oppløses. Således 
er der òg for våre himler der oppleves lik manifisterede fysiologiske gestalter. Alt er der 
lik vi kan kjenne, vi kan vandre på, vi kan løfte, vi kan høre, vi kan se. Dog ei er der i sin 
egen eksistens - fysiologisk materisk prinsipp. Der er andre frekvenser.  
I prinsippet så er det bare energi og frekvens, da? Korrekt!  
Og da er det også lett å forklare dematerialisering og materialisering? Så er der korrekt! … 
og lik sukker. (Humring) Konu Ekatah. Konu Ekatah. 
 
Hvis vi bringer det litt videre på den fysiske materien og … bølger, harmonier, frekvenser. 
Altså; hvis to frekvenser er tilpasset, så er de i harmoni. Hvis du ser på det fysiske da, så 
består jo alle deler av energi og bølger. Hvis du da ‘tuner’ (søker) deg inn på de delene som 
du vil være en del av, så er det også i harmoni med de bølgene som er i det, på alle plan - og i 
det fysiske, det åndelige og det spirituelle. Og dermed blir du ett med «det» i større eller 
mindre grad, alt etter hvor mye du ønsker selv. Og dermed kan du jo også både gi og ta og få, 
og bli en stor kraft. Har du noen kommentarer til det?  
Oki! - Så skal vi gjøre. Konu Ekatah.  Konu Ekatah. Det er korrekt! Velsignet korrekt! 
Konu Ekatah.  Således er der òg at benevnes at en gledeståre er like meget verdt som en 
sorgtung tåre. En tåre skal tale til hinannen og en tåre skal være en bevissthets eksempel 
på alt hva der lever og hva den er beroende av. For alle tårer er det vann den er helliget 
i dåpen av. Alle tårer er òg befraktet av fjellets tinder, for så at være en del av havet. 
Velsigne således den daglige dåp den selv gjør av sitt selv. Velsigne således det daglige 
vann den drikker. Velsigne således det daglige alt hva der transporteres i legemet av alle 
sekreter. Konu Ekatah. 
 
KROPP – SJEL - ÅND 
Jeg har fått et bilde på når man går over og forlater sin fysiske kropp, - og du sa også det at på 
deres side, så er alt ett. Kan man ha et bilde hvor man ser for seg havet - og når man er i det 
fysiske legemet så er man en dråpe oppe i luften, og når man forlater sitt legeme, så falle 
dråpen ned i havet og blir en del av altet i havet?  
Det er korrekt – til fare for de store fiskene (Latter) Det var gøy!  
Og hvis du har levd livet slik det har blitt gitt deg, og ikke latt hindringer … så har du fått din 
farge?  
Så er der korrekt, og så er den en velsignet dråpe i havet. Og da kan du se den fargen også 
i havet? Det er korrekt! Så da må det være lurt å leve sitt liv fullt og helt? Det er korrekt! 
… Eller i havet. (Latter) – Det var vel talt, Kaitao. Konu Ekatah.  Konu Ekatah!  
 
Og likeså, hvis du har lyst til å komme og besøke noen av de du har hatt kjær, og tilsynegjøre 
deg for dem, så kan du kanskje se for deg at du samler dine «røde» molekyler som er i havet, 
og stiger opp fra havet og sprer deg ut, og er da til stede i den fysiske verden et lite kort 
øyeblikk, samtidig som du har forbindelsen til havet?  
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Det er korrekt. For en dråpe kommuniserer all tid med en annen dråpe. Om der er lik 
uanselige avstander. Om der er én dråpe på sin Jord, én dråpe i vår himmel, eller én 
dråpe bortenfor bortenfor på annen galakser, så er dråpene like fullt i 
kommunikasjoner med hinannen. Således er der òg for alle sekreter der lever i eders 
cellebevisstheter i legemet. Alt taler til hinannen. Således, om den forakter en dråpe i 
nogen frende, så forakter den den samme dråpe i sitt selv. Om den ei elsker alt av sine 
fiender og frender, så elsker den ei heller alt av sitt selv. Søke således at ei måle og veie 
dråpen der er i sin frende og sin fiendes hjerte, for så måler den sitt selv. Være velsignet 
i takksigelser for alt hva der er i den guddommelige kraft. Dråpen er den første av hele 
havet. Den ene dråpe kan ei måle sitt selv og tale at den er viktigere enn den annen 
dråpe. Den ene dråpe kan ei søke at noget fordømme en annen dråpes utseende eller 
kvalitet. Den skal velsigne sitt selv, for alle dråper er en del av havet. Alle 
medmenneskebarn er en del av Altets guddommelige tanke. Således om den så forvarer 
og forpleier sitt eget selv, så forpleier den òg den holistiske tanke for Menneskeheten. Alt 
hva den så forpleier bevissthet for Menneskeheten skaper òg en besmittelse i forpleielse 
for høyere bevisstheter for andre intelligenser der lever høyere enn himmelen. Der 
finnes mange himler. Lik der finnes mange nivåer og dimensjoner. Skape således en 
forgyllet tilværelse for sitt eget liv, og velsigne således den kraft. Polere dråpen av sitt 
eget selv, og tale i gode tanker av kjærlighet for den dråpe den selv er. Så bliver den et 
vakkert, et speilende, og et velsignet hav. Konu Ekatah.   
Konu Ekatah, for et utfyllende og flott svar.  
 
Kan du gi noen forklarende bilder på kropp, sjel og ånd?  
Lik om vi nu spinner videre på havets dråper, så er der òg lik den ser; Ånd - er lik skyen 
der hviler over havet. Nu er der òg lik den ser; Sjelen - er hva havet er. Og Kroppen - er 
dog den ene dråpen der faller fra skyen til havet. Konu Ekatah.  – Kort og konsist 
(latter) Konu Ekatah.  ’Dakar’ (stakkars) kropp! Konu Ekatah. Konu Ekatah. 
 
Det er nok mange bilder som kan gis av det - for å forklare aspekter av det. Det var vel et 
bilde, og kanskje et godt bilde. Det har jo vært mye diskusjoner; hva er egentlig en sjel - og 
når det gjelder inkarnasjoner, - når du blir født inn i en ny kropp, - så er det vel kanskje ikke at 
du er den samme personen som du var i den andre, forrige inkarnasjonen, eller andre 
inkarnasjoner. Du er vel forskjellige personligheter og forskjellige personer, - men du har den 
samme sjelen, har du ikke?  
Det er korrekt. Lik der òg er noget lik at assosieres gjennom «personlig sjel» der 
kommer liv efter liv. Dog Ånden, det er livskraften som kommer tilbake til Den Store 
Guddommelige Energi for at gives tilbake i neste inkarnasjon. Sjelen har dog òg et 
minne, et minne der er befestet for mange inkarnasjoner der er levet. Hvorledes den òg 
kjenner hva den så skal søke at forfylle sitt eget liv med her og nu, er den lengsel sjelen 
har. Og hvorledes den skaper forhindrelser, det er hva intellektet søker at begrense. - 
Leve hjertekraften, så vil sjelen frydes. Konu Ekatah.  Konu Ekatah. 
 
INKARNASJON - REINKARNASJON 
Er det en bestemt rekkefølge på hvilken livsform vi reinkarnerer i, alt ettersom sjelen vokser 
og utvikler seg?  
Så kan der være. Om den har en egenvilje, og om den så gjør pakter, så er der korrekt! 
Der er spesifikke oppgaver der er for en syklus bestående av 7 inkarnasjoner. Og 
således om den så gjør sine tanker og tjenester til det fullkomne, så bringer den òg sitt 
eget selv til en høyere energi av sin gestalt. Konu Ekatah. Takk! 
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DNA – DET HEBRAISKE ALFABETET 
Er det en sammenheng mellom DNA-kodene våre og det hebraiske alfabetet?  
Alt er der så, - for hvorledes den ser den hebraiske alfabet er noget lik den ennu ei har 
sett det hele av. Der finnes mange ordlyder der er utelatet for fortolkninger i din del av 
landet. Hvorledes den òg ser, så vil der tilsynekomme en annen informasjon. Den ser alt 
større perspektiver for den universelle sammensetning lik der òg er helige besifrelser og 
helig geometri. Således vil den se, at alt er der i fødselens språk, hebraisk. Korrekt! 
Takk. Konu Ekatah.  
 
BALDER-STENEN I LEIKANGER 
Har energien endret seg i eller rundt Balder-stenen siden vi var her i fjor? 
Så er der korrekt. 
Kan du si noe om den energien nå…? 
Der er alt færre hunder der søker at urinere på stenen nu. (Latter) Det var gøy. Lik alt i 
stenens beskaffenheter er lik en søyle av energi, så er der óg en kommunikator med 
himmelens hvelvinger. Der er en sten der befester sin egen grund, og der kommuniserer 
med Moder Jord. Således er der en trygghet for de der lever i dette området. Skapelsen 
av stenen er óg en større vibrasjon den ennu ei kjenner til. Der er en kraft, en ‘staty’ 
(statue) for tiden der kommer. Der er en programmeret sten. Konu Ekatah. 
 
Baldersteinen, er det en stein som er naturlig slik den er, eller er den hugget ut?  
Den er naturlig. Dog den er befraktet i alt av 191 mann. Hvor kommer den ifra? Den 
kommer ifra bjerget. Ja, bjerget her på denne siden? Ei er der så. Nei, det var derfor jeg 
lurte på om du kunne si hvor den hadde sin opprinnelse?  
Den hadde sin opprinnelse tett ved marken i hvorledes der i sin himmel tales Nordnes. 
Konu Ekatah. Takk Iliuka!  
(Nordnes heter et sted ikke så langt fra Leikanger, i nærheten av Fimreite der slaget mellom 
kong Sverre og kong Magnus fant sted i 1184, - men også ved Bergen.) 
 
GRAVFELTENE I NÆRHETEN AV BALDERSTENEN 
Det er en kirkegård her i nærheten. Der er tre steiner som står opp, så er det mange små stener 
rundt på begge sider. Hva har skjedd der?  
Vi ser der var opprinneligt en grav. Hvorledes der så ble hvilende gamle høvdinger. Det 
er noget lik der skrives ikring 1568 år tilbake (Dvs. år 447). Så er der oppløftet stener og 
tilbakelagt nogen andre gamle ikke-levende medmenneskebarn. Og så er der lagt stener 
på ny. Derefter er der kommet maurer og fluer og sådant inn i stenene, under stenene. 
Så vil der òg være i tiden den ser at den har sett en liten del av i alt mye større felter av 
graver. Konu Ekatah. 
 
MER PÅ OG I NÆRHETEN AV LEIKANGER 
Vi befinner oss nå i Husabø - i Leikanger, og mange mener at Harald Hårfagre vokste opp 
her, stemmer det?  
Ei her ved denne’ golf’, dog noget lengre, - der er noget høyere opp i marken -, så er der 
korrekt! Der finnes lik stenmurer, - der er noget lik åtte buegrader øst for Balderstenen 
og der kan beregnes 273 meter derifra. Konu Ekatah. – Skal den måle nu?  
Når ble han født? Det vet den. Ja, det er litt uenighet om det, har jeg lest. Ei er det. Å nei! 
Takk! Konu Ekatah. 
 
Kan du si noe om blodbøka borte ved Hvalkyrkja? Når vi skulle gå dit bort og kom ut for å 
legge oss under treet begynte det å blåse merkbart?  
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Der er helige vinder der er av norrønsk tid. Hvorledes der er knyttet for de marker, så 
var der en helig tanke og en gjerning der var treet ble beplantet til ære for nogen der 
levede i en spesifikk gren efter den Kong Sverre. Konu Ekatah.  Takk skal du ha! - Der er 
en Sverre-bøk. Konu Ekatah. 
(Sverre vant slaget ved Fimreite, - og ble kong Sverre.) 
 
Det er nylig blitt funnet spor av DDT her på Leikanger. Selv etter 40 år! Er dette noe som 
fortsatt er i næringskjeden, og som vi bør være redd for?  
Ei ser vi den skal bekymres nu. Der var i næringskjeder. Dog der er spesifikt lik 
oppdaget gjennom spesifikke bær. Der er de små røde frukter der har høstet sådanne 
‘informasjoner’.  Dog like fullt skal den òg se at intet er tilfeldigt. For hvorledes der så 
blev ledet medmenneskebarn til Hjertets senter ved denne stad, så er der for at skape en 
ny program for hva der er av DDT-komposisjoner. Således er der omdannet nu, og 
innom nesten to og en halv år (2 ½ år) så vil der ei kunne finns noget mere. Konu Ekatah. 
Tusen takk! 
 
FJELL – GRUVEDRIFT / TUNNELLER - GRUVEDEPONI 
Var vår tilstedeværelse i fjellet der (De Hvite Grottene) til noe lindring for fjellet etter de sår 
som var blitt laget under gruvedriften? 
Ei er det. Vi ser hva den vil. Dog ei lider en fjell av et sår. Ei finnes der fjellets gråt. Der 
finnes ei noget annet fjell der medlider med det første fjell. Der finnes ei nogen 
fjellsykdommer. Der finnes ei nogen fjellforeninger der unisonerer sitt selv for at skape 
omsorg og medlidelser. Fjellet lever i sin egen kraft i sitt eget fundament – helt fra 
tindenes tagger til himmelen og til Moder Jords dypeste muld. En liten pore fra eller til, 
hva gjør vel det? Konu Ekatah. 
 
Du sa at fjellet ikke tok skade av at det hadde vært gruvedrift. På Island for eksempel, så er 
det veldig stor respekt for ikke å sprenge seg gjennom fjell. Hva er forskjellen her?  
Der er lik lave fjell på Islands Saga Ø. Her er der høye fjell. Og alt hva den ser der er 
høye fjell i Island er òg lik den ser der er tett ned til Moder Jords magma. Således er der 
alt mere sart og sårbart på din Saga Ø. Denne rike har befestet sine grunnvoller i alt 
større dyp enn hva den kunne tro. … Og en liten pore, vil ei skade. Konu Ekatah.   
Hjertelig takk Iliuka! – Om den søker tilbake til Andes’ tinder, så vil den òg høre om 
fjellåndene der lever der. De er i kommunikasjoner i kondorens tanker og søker òg at 
se; kommunikasjonen var med himmelfolket der farede der og søkede at manifestere sin 
kraft for de stepper der er syd og øst i Peru, Nazca Planes. Konu Ekatah. Konu Ekatah. 
 
Jeg lurer på hvilke konsekvenser det vil få for Førdefjorden å ha gruvedeponi i den?  
Vi ser; der skaper forurenelser der ei er god for energi for de fisker der svømmer der. 
Dog fiskene vil belæres, således vil de trekkes bort derifra. Det er en tid, så vil der 
stabiliseres. For der òg er næringer, mineraler om den vil, naturen behøver. Ei skal den 
bekymres. Hjertelig takk! Konu Ekatah. 
 
Har du noen tanker om E16 Bergen – Oslo og rasfaren der?  
Vi ser der kommer mange stener ennu, og vi ser der skaper komplikasjoner ennu i alt i 7 
år. Dog så vil der finnes en liten klok hode der taler om at gjøre huller i bjerge, og så vil 
der blive tuneller og så bliver der vel. Konu Ekatah. Takk! 
 
PYRAMIDENE I BOSNIA 
Kan du si noe om pyramidene i Bosnia og kjærlighetssteinen i Solpyramiden?  
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Lik alt er der av kjærlighets-stener, om der er for solens, om der er for månens 
pyramider. Så vil der òg gjenfinnes i andre pyramider der ennu ei er kommet til syne på 
sin Jord. For lik vi før har talt; Der er riker der skal falle i havet og der er riker der skal 
oppstige av havet. Således vil der tilsynekomme hva der òg er knyttet ved Bahamas. Der 
òg finnes kjærlighets-stener. Dog stenen i sitt eget selv er ei nogen magi. Det er 
resonansen i stenen, og således kan den òg programmere alle stener den selv vil til de 
samme frekvenser. Der er langtider siden der blev bygget pyramider for Bosnien, alt 
eldre enn Keops, alt eldre enn Giza. Alt for hvorledes den søker i tiden der nu kommer, 
så vil der åpenbares nye informasjoner og innsikter der vil omkalfatre sine historiske 
begreper. Således vil der òg tilføres nye visdommer, Evangelier om den vil, gjennom 
visitasjoner av ‘extraterrestrials’ av andre galakser. Det er naturligt. For de har vært på 
sin Jord i titusener og atter titusener og atter titusener og atter titusener - ganger fire 
(Latter) år. Konu Ekatah 
Kan du si noe om hvem som plasserte, eller hvordan den kjærlighets-steinen kom inn i den 
pyramiden?  
Ei er den av Moder Jord. Den er befraktet dit, manifestert, om den vil. Der finnes ei 
noget «hokus pokus» for at noget oppløse en stens molekylære sammensetninger og 
omskape den til en sten i et annet sted. Det er naturligt. Konu Ekatah Tusen takk! Ei er 
der tusen. 
 
PARACAS-SKALLENE I PERU 
Kan du fortelle om Paracas-skallene som ble funnet i Peru? Det sies at de inneholder ukjent 
DNA!  
Der er. Der er noget lik i biologisk sammenheng at den vil se at der tilsynekommer òg en 
ny bevissthet lik ny sannhet om den vil, for eksistensen av de giganter der var på sin 
jord. Således gjennom langtimer tusener og atter tusener år, der var visitasjoner av 
andre intelligenser, og der vil nu innom denne dekade ei kunne forties noget mere. Der 
er av en annen tid, og en annen folk. Konu Ekatah. 
Hvor kommer de fra? Der er alt knyttet for Andromedas. Det sies at de skallene er tre tusen 
år gamle? Ei er det. Der er alt eldre. Hvor gamle da? Der tales for nogen i 4.281 år, nesten 
82 år. Konu Ekatah. Takk! Det var nøyaktig. 
 
KRIG – UROLIGHETER – FLYKTNINGER 
Hva er det beste vi kan gjøre med hensyn til all krig og elendighet ute i verden, inkludert alle 
flyktninger som er et resultat av urolighetene?  
Moder Jord er svanger nu. Således vil den óg se hvorledes der skapes nyfødsler for 
tidens komme. Hvorledes den òg ser så er der en bevissthet den vedlikeholder i kraft for 
hva der tales krig, om den selv skaper bekymmer for nød. Lik den óg skal se at der alt er 
i overgangens tider, lik der er en sår der skal gro. Således er der for at skape alt høyere 
bevisstheter om livets verdier. Dog den vil se hvorledes der bliver til annen opplevelser i 
tider der tilkommer visitasjoner av andre tider og kloder. Således bliver den at forstå at 
innsikten er til for at tilbakekalle de gamle Guders lære. Der behøves ei at kriges. 
«Waste of time». Konu Ekatah Takk! 
Hvem og hva står bak? Og er det en nødvendighet for at vi skal vokse?  
Så er der korrekt. Lik alt hva der skapes til lys er òg for at erfare hva der var i mørke. 
Lik den òg ser; fraværet av kjærligheten til sitt eget selv, bringer òg distanser til andre. 
Hvorledes forakt fødes er hvorledes den avkrever for meget av sitt selv. Klokt vil der 
være at se at der finnes kjærlighet i alt hva der bliver av hendelser på sin jord. Dog den 
skal ei bekymres så meget. Alt vil der skapes til fredsommelighet gjennom inntredener 
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av den ytre kosmiske bevissthet. Alt er i voksende forendringer nu, og ei kan der stanses. 
Konu Ekatah. Takk! 
 
Er det noe vi gjør som bidrar til å opprettholde den skjeve balansen med hensyn til trygghet, 
mat, vann / rent vann?  
Hvorledes den skaper en bevissthet om de sanne verdier i livet, hvorledes den òg kjenner 
av kjærlighet i behov for at dele med sine nester, er hvorledes den ivaretager kraften 
imellom søster og bror / bror og søster. Således er der lik den skal se; alt er der av de 
samme kilder på sin Jord. Alle livsvesener lever efter de samme prinsipper. Alt skal den 
se efter den guddommelige kraft, òg i alt hva der dyrkes og hva den eter. For den 
gudeløse kan ei leve lenge foruten guddommelige næringer. Konu Ekatah. Hjertelig takk! 
 
Hvorfor har IS oppstått, og hvorfor ekspanderer dette så raskt? Og hva kan mennesker gjøre 
med det?  
Ei ser vi det er totalt korrekt. IS har all tid eksisteret i hver en medmenneskebarn der 
finnes på sin Jord. Dog der er i tider der skaper forløpelser og kraft igjennom en sådan 
agering, så bliver der òg større rum for at se hva der kan skapes av mørket. Dog der er 
for medmenneskebarnet at ei forbarmes over sådant, dog at sprede kjærlighet til de 
riker og til de medmenneskebarn. For der kan ei finnes noget på sin Jord og i sin 
himmel der kan måles medmenneskebarnets verdi opp i noget annet medmenneske-
barns verdi. Alt er der ett. «Mitacuye Oyasin» (=Vi er alle ett, vi er alle i familie) Konu 
Ekatah. Takk! 
 
Kan du fortelle om det vil bli noen terroraksjoner i Norge?  
Så vil det. Snarlig?  
Hvile dine tanker. Der kommer en tordenskur om tre uker! (Latter) Konu Ekatah. Takk! 
 
POLITIKK I NORGE – I VERDEN 
Det blir sagt at befolkningsveksten er i ferd med å stagnere i Norge. Stemmer dette, og i 
tilfelle hvorfor?  
Ei ser vi der gjør så. Vi ser noget er der lik der kan tales ‘på vent’. Det er for at der 
skapes politiske instabiliteter. Således vil der òg være lik den er i behov av at høste 
nogen flere forutsigbarheter, så vil der komme nye frø ‘en masse’. Bekymres ei, - der 
angjelder ei ditt liv. Konu Ekatah. Tusen takk! 
 
Er det lurt å bruke tid og energi på politikk i Miljøpartiet De Grønne?  
Så er det. For hvorledes den skaper høyere bevisstheter og tilsynliggjøre sitt eget selv, så 
vil der være klokt òg for de der vokser opp i en annen bevissthet nu. For hvorledes der 
er for frø der vokser i en alt yngre del, ser òg alt lettere behovet for tilstedeværelse for 
naturen. Så er der klokt. God jakt! Takk. 
 
I forhold til kandidater til Nasjonal institusjon for menneskerettigheter; om 
menneskerettighets-juristen Marius Reikerås, som mange ønsker inn der, boikottes av en i den 
indre krets? 
Så vil der ei besvares. For vi ser der er byråkratiske funksjoner lik vi definerer lik vås. 
Alt hva der vokser ut av et menneskebarns tanke, er med til at skape fredsommelighet 
og rettvishet, – om der begynnes med sitt eget selv. I kjærlighetens kammer ut av sitt 
eget hjerte kan der spredes en velvillig kraft for sine nester. Ei behøves der at 
organiseres kjærlighet. Konu Ekatah. Takk for det, Iliuka. 
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Er tiden inne for å slutte å vaksinere menneskebarna?  
Ei kan der tales så. For nogen vil der være i bevissthet lik der er fanget i troen på 
vaksinens funksjoner. Således er der uberoende hva der vaksineres med, om der så ble 
vaksineret med molekylære programmerende vann, så ville det være like virkningsfullt. 
Dog la nu menneskebarn få vaksineres. Takk. Konu Ekatah. 
 
Kan du si noe om Menneskeheten når, om noen gang, kommer til å klare å lage en 
verdensregjering, - og styre i fellesskap?  
Så vil der blive innen der er vandret nogle få dekader. Se så hvorledes der så skapes 
inntredelser av andre eksistenser der overtager Moder Jords funksjoner. Således vil der 
belæres hvorledes der er at noget jakte i intergalaktiske dimensjoner. 
Medmenneskebarnet må læres sådant. Lik der finnes alt nu lik intergalaktiske 
administrasjoner for sin Jord. Menneskebarnet tror at de råder selv, dog ei gjør de. 
Konu Ekatah. 
 
LANDBRUK I NORGE 
Hva vil skje med det norske landbruk i fremtiden?  
Vi ser der vil omskapes til andre energier i hvilket den ser andre behov av føder, - ei 
store mengder av den ene føde, dog mengder av mange føder. Således vil der tenkes i 
proteiner og i vegetabilske føder hvorledes der skapes alt mere multikonsept for hva der 
er godt for legemet at ete, ei for hva der er godt for produsentene at gjøre. Således vil 
den se at der er alt andre verdier der vil skapes gjennom avkrevelser av hva folket 
ønsker. Konu Ekatah. Konu Ekatah!  
 
Vil det ta lang tid før Norge ser at vi må bruke hele landet, - at det blir et levende 
bygdesamfunn igjen?  
Vi ser der er innom tre dekader, 30 år nesten - 28 år. (2043) Så vil der være forendret av 
sådant. Dog den må se alt i større himler ved så. Den ser òg hvorledes der omskapes for 
hva der er i transport, hvorledes den òg ser produksjoner av energier. Således vil der 
være en total opplevelse av forendringer ut av hva den nu betrakter. Konu Ekatah. 
Takk! 
 
TEKNOLOGI 
Det er mye ny, og veldig kompleks, teknologi som er i ferd med å utvikles nå. Kan du si noe 
om, - er det noen tommelfinger-regler som er bra teknologi, og hva som er teknologi som bør 
stanses?  
Alt hva der skal stanses bliver stanset. Lik den òg ser så er der teknologier der er alt 
mere for at skape overblikk over folkets tanker. Således skal den òg søke at skape 
varlige distanser til teknologiske vidundre. For ei er alt av god tanke. Således skal den 
all tid bære en varsomhet innom sitt eget selv derav. Således vil den òg oppleve; den 
digitale struktur kan lett fanges av solvindens magnetismer … Hva skal den gjøre da? 
Konu Ekatah. 
Hva med DNA-teknologi? Er det noe som bør «heies» frem, eller?  
Der er for at skape kur og lik forbedrelser av livskvaliteter. Dog ei bliver der til 
anvendelser for noget annet. Der kan ei søkes efter super-gestalter gjennom en sådan 
‘research’. Takk! Konu Ekatah. 
 
VÅKNE OM NATTA  
Det er flere som har opplevet å våkne etter en søvn midt på natta, og vært helt lammet i 
kroppen. Det er veldig skremmende. Hva er det for noe?  
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Der kan være ulike fragmenter av sådant. Hvorledes den òg ser der tilføres alt høyere 
vibrasjoner av de kosmiske energier for sin Jord. Således der påvirker medmenneske-
barnet; nogen absorberer de frekvenser der er av den nye intergalaktiske tid, og således 
er der transformasjoner. Noget er der òg lik der skapes en helende kraft. For 
celleminnene skal der oppvåkne, således den kan minnes hvorledes der er at være en hel 
gestalt. I tiden den ser, så er der òg lik natten er omskiftelig like meget som dagen er. 
Dog under dagens tid den farer hit og den farer dit, og den kan ei absorbere alt hva der 
er i transformasjoner om den ei er tilstedeværende i livets opplevelser. Jage ei efter 
livets opplevelser. Dog være til stede i kraften der til all tid strømmer. Våget at oppløfte 
sine egne vinger på motvindenes kraft. Våge at så òg at se, alt er der til bearbeidelser 
under nattens timer. Om den søker at sove, så skal den òg søke at skape fred i sinnet. Så 
vil der blive lettere òg for den kosmiske bevissthet at trenge inn gjennom de små porer 
der behøves. Alt er der i transformasjoner nu. Dog søke at lytte alt dypere til legemets 
behov. Når skal den hvile? Når skal den torste? Når skal den hungre? Når skal den 
våke? Således er der klokt at ligge sitt selv når tiden kaller for det. Således er der klokt 
at stå opp sitt selv når tiden kaller for det. Våke, når våkenheten kreves. Sove, når 
hvilen kaller. Så er der til god glød for hjertet. Ta vel imot de intergalaktiske og de 
kosmiske bevissthets tanker der tilstrømmer sin Jord nu. For hva der var - er falt, og 
der kommer ei tilbake. Således skal den òg betrakte sitt selv lik den er en del av en alt 
større bevissthet for mange livsvesener der lever i sin Universum. Frydes over hva der 
skal åpenbares i tiden der vokser. Bære tillit til egen hjertekraft derved. Konu Ekatah.  
 
Mange mennesker våkner rundt kl. 03.00 er det noen som mener, hver eneste natt. Er det da vi 
er lettest mottagelig for kontakt?  
Så kan der tales. Dog lik den òg ei skaper filtrasjoner mot annen kontakter. Der er i 
overgangens tider individuelt imellom timeverket på sin Jord er ikring halv tre og halv 
fem der bliver lik transformasjoner. Lik portalene i dypere bevisstheter er åpnet, så er 
der òg for at se alt lettere at skape «out-of-body-experiences» gjennom en sådan tid. Så 
er der. Nu vil den òg se at der vil forendres i tiden der fødes. For der er en nødvendig 
opprinnelse i at skape større bevisstheter. Så var der òg under den forrige 
transformasjon der var på sin Jord. Der var under den tid ’Anasazi indiens’ opphørede 
sin fysiologiske eksistens at kunne ses. Nu er der ei borte, der kommer tilbake. Således 
der defineres på sin Jord noget i misledelser for himmelfarelser. Himmelfarelser er der 
naturligt. Materialiseringer er der òg naturligt. Hvorledes den ser, så vil den òg forstå. 
Den usynlige Himmel er alt nærmere Jorden enn hva den selv tror. Konu Ekatah Takk! 
 
KROPPSLIGE SMERTER HOS MANGE 
Kan Iliuka si noe om hvorfor det er så mange lysarbeidere som har kroppslige smerter i den 
tiden vi er i?  
For der avkreves gjennom òg hva der henger fast i gamle mønster; ‘flinkilismer’ og 
‘snillismer’. Der kan ei prestere at være en spirituell vesen, det er noget den er. Således 
skal den våge at være alt mere i den åndelige sfære enn at gjøre åndelige tjenester. For 
om den er i sin spirituelle karakter, så bliver der spirituelle gjerninger. Søke at ei strebe 
efter noget spirituelt at gjøre. Være en spirituell gestalt. Konu Ekatah.  
Takk, det var en god oppskrift. Korrekt! 
 
‘MAGEFØLELSE’ 
Kan Iliuka si noe om magens funksjon i forhold til intuisjonen, altså «magefølelsen»?  
Tenker den nu på medmenneskebarnet, eller tenker den på mauren? (latter) 
Medmenneskebarn, ja! Oki.  
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Stundom medmenneskebarnet kjenner at der har lik maurer i magen. Således er der en 
indikasjon på noget der venter, noget der er i framsynenhet den venter for. Klokt er der 
så at den ser; At ikring måleverdier på sin Jord der kan benevnes 43% er føder, resten 
er bekymmer. Hvorledes den skaper tilførelser av energier og hva den eter er hvorledes 
den òg skaper lik energier i bevarelser for sitt legeme. Det er òg besmittelser. Således 
skal den òg se alt hva den kan ete gleder. Det er så der stabiliserer for mager, for maur - 
òg for medmenneskebarnet. Konu Ekatah. Takk! 
 
KRYSTALL-SYKEN 
Hva er årsaken til krystall-syken? 
Lik der påfalles i to ulike energier. Noget er der lik der påvirkes gjennom føder. 
Hvorledes der ansamles for meget salter, lik der skaper lik overskudd av salter gjennom 
føder, - og der bliver nogen kompleks energi for at avsondre sådant. Der er fortettelser i 
ørets ganger der óg er lik der kan tales en virus-inflammasjon for ørets nervebaner der 
skal så påvirkes gjennom hvorledes den opplever balansepunktet. Nogle stunder kan der 
óg være så om der drikkes megen mjød. (Humring.) Det var gøy. Konu Ekatah. 
 
Har du noe tips for behandling av krystallsyken, bortsett fra det å spise mer riktig, kanskje?  
Lik den alt mere ser, så er der lik der skapes en ‘influence’ av en virus. Noget vil der så 
være for sent. Der er lik i fortiden den må søke noget at skape alt mindre salter til sine 
føder, og bære en tillit til at legemet produserer de salter der behøves. Hva der 
kristalliseres er òg knyttet for hva den forvarer av hva der tales gammel-tanker og 
uforløste energier innom sitt selv. Om der så er noget gammelt den nager efter, så er der 
noget der manifesteres i kristalliniske former. Enten der er for galler, enten der er for 
lever, nyrer, eller for ørets ganger. - Vet den at der finnes òg lunge-kristaller!? … Det 
finnes! Ja. Konu Ekatah.  
Så da vet jeg hvordan jeg skal hele det? Det vet den! Ja. Takk! – Den skulle langreise til 
Tivoli! Ja. Takk! - Det vil være gøy! (latter) Konu Ekatah. 
 
MULTIPLE SCLEROSE 
Er autolog stamcelle-transplantasjon (HSCT) en behandling som helbreder MS?  
Så er det. Lik den òg ser så er der lik at skape bedre basiske tilværelser for de energier 
der er knyttet for cellemembraner i sine ledd og muskler. For der er kommunikasjoner i 
nervenes baner der forlammes. Gjennom for hva der så er alt svekkede signaler, der kan 
òg trenes igjennom hovudet. Hvorledes den ser i tankenes ryddelser, så er der òg lik at ei 
skape belastninger gjennom byrdebærelser for andre. For der er alt flere der søker for 
Multiple Sclerosis, lik der er knyttet for oppofrelser for andre medmenneskebarn. Om 
den er fanget i ‘flinkilismer’ og ‘snillismer’ i lange tider, så kan der blive en sådan 
respons. Der er utmattelser av de spesifikke muskelfibre og nerveceller der skal så 
kommuniseres til hva musklene skal gjøre. Så er der en kommunikasjon der svikter. Det 
kan dog læres på ny. Konu Ekatah.  
Ja, egentlig så finnes det en annen behandlingsform som helbreder dersom vi jobber med oss 
selv? Korrekt!  
Bremse-medisiner mot MS har jo veldig mange bivirkninger – Korrekt., men har det en 
positiv effekt som gjør det verd å ta slik medisin?  
For nogen kan der være så, dog ei for alle. Der òg klokt er at den ser noget lik der tales 
en energi der tilkommer til nye medikamenter neste år. Det vil være blåe piller. Så vil 
den se at der er noget lik der er utelatet av bi-effekter. Dog LDN kan være godt for ditt 
eget legeme. Konu Ekatah. Takk! 
Vil MS-gåten bli løst?  
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Så vil det. - Der er det. Dog der vil vandre tid før der skapes autorisasjoner for at 
besprede hva der er medikamenter. Det er så mange høvdinger som skal tenke og tale. 
Konu Ekatah. Tusen takk! … Vi elsker blåe piller! (Latter) Det er vakker pynt. 
 
WEGENERS GRANULOMATOSE 
I fjor spurte jeg deg om sykdommen Wegeners Granulomatose, - du svarte litt på det. Har det 
skjedd noen utvikling der, og er det noe annet enn skolemedisin man kan bruke i forhold til 
den sykdommen?  
Lik den òg kan betraktes lik i frekvensens tanke. Alt hva den òg omsvøpes der er lik i 
positiv tanke. Likefullt skal den se; der kommer nye medisiner der vil være til 
avhjelpelser. Klokt vil der være at søke efter heggebærets frukter, lik avkokelser lik en 
kur for 11 dager. Det vil avstemme noget av de spesifikke frekvenser de symptomer 
giver. – Heggebærets frukter. Konu Ekatah.  Takk skal du ha! 
http://www.medicinenet.com/wegeners_granulomatosis/article.htm 
 
SJÖGRENS SYNDROM 
Kan du forklare årsak og behandling på Sjøgrens syndrom?  
Lik der er påvirket noget av hva der er ulike kjertlers påvirkninger av 
skjoldbruskkjertelen. I hvilket der òg er påvirket av hva der er av bukspyttkjertelens 
omsettelser av næringer, så vil der være lik i brist av de spesifikke hormonelle 
produksjoner der er i behov for legemet. Det kan påvirke en sådan energi. Og om den 
søker lik den gjør en substans, lik en kur; noget tilførelser av chaga-te for at noget 
bringe gamle frekvenser tilbake til legemet, og for at søke noget gjennom tilfrisknede 
urter, noget gjennom neslenes urter, så kan der være renelser for gjennom lever og 
galler. Òg hva der tales legemet forøvrigt behøver blodet at være renet, og således er ild-
neslen en god vekst. Tusen takk! - Mange takk! Konu Ekatah. 
http://www.medicinenet.com/sjogrens_syndrome/article.htm 
 
BETENNELSER I KROPPEN 
Det er veldig mange mennesker som har betennelser i kroppen. Det hørte vi også litt om fra 
Audun Myskja her forleden. Det er sikkert forskjellige årsaker til at forskjellige mennesker 
har disse betennelsene. Kan du likevel gi noe generelt råd om hva de bør gjøre?  
At unnvike sirup og sukker! … Der er uavhengig av rekkefølgen! (latter) Konu Ekatah. 
Oki. Takk. – Der er lik at se hva der så er raffinerede produkter der skaper sådant 
bedervelser av inflammasjoner. En inflammasjon der er født må søkes at avsukres. Der 
er alt bedre at søke til stevia. Konu Ekatah. Takk! 
 
STOFFSKIFTE-FORSTYRRELSER 
Har du noen råd angående stoffskifte-forstyrrelser?  
Lik den ser, og der er en konsekvens av langtimens vandring foruten de enzymer den 
behøver. Således kan der for nogen være forpleielser om der tilføres noget dioksider. 
Lik der tilføres en balanse, så er der for at skape en bevissthet for hva der tales 
kjertlenes funksjoner at gjenskape sin egen funksjon. Dog der kan òg være genetiske 
heftelser der skaper en sådan unnlatelse av at stabilisere sådanne energier. Der er 
primært like fullt 99.2 % i tilfeller påvirket av fødenes kvaliteter. Den behøver ei at ete 
syntetiske epler. Den kan ete gode epler der er noget ekologisk i sin vokst og der er vokst 
i kjærlighet. - Med mange fluer på! (Latter) Konu Ekatah. Takk! 
 
TRETTHET 
Mange unge og eldre er plaget med tretthet. Kan Iliuka si noe om hva som er grunnen til 
dette?  
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Der er presterende prestasjoner. I tider den søker at være overmenneskebarn og søke at 
skape alle andre i tilfredsheter, så forbrenner den sin egen ild. Om den gjør så i små 
doser flere ganger så bliver der noget tungt at oppstå sitt eget selv på ny. Således er der 
viktigt at den bekjentgjør for sitt eget om den er en mus eller om den er en bison. 
Således vil der være viktigt at den så ei imiterer at være noget annet enn hva den er. - Så 
bliver den frisk. Konu Ekatah. … Har den nogen tid hørt en bison tale ‘pip pip!’? 
(Latter) 
 
PLAKK I HJERNEN 
Hva er det som danner plakk i hjernen, - og vil L-Arginin være til hjelp for å motarbeide 
plakk? 
Så vil det. Dog der vil óg – om den skaper tilførelser av ginkgo biloba (tempeltre-urt) – lik 
der forøker de små kapillærers evner til at passere de små blodceller. Således vil alt hva 
der befries være knyttet gjennom fødenes konsistenser. Om den søker til hva der tales 
plantens feter, så vil der være alt mere sannsynligt at der opphopes i hva der tales i din 
himmel plakk, - i vår himmel – slagg. Konu Ekatah. 
 
VITILIGO 
Jeg lurer på om du vet noe råd for Vitiligo, den tilstanden da det mistes pigment i huden?  
Ei kan der reverseres. Der er pigmenter der skaper en bevissthet om at så er der en 
nogen tid foreldet. Noget lik der er en del av en aldringsprosess der vil noget ei kunne 
søkes at reverseres, dog der kan forhindres. Det er hva den så søker gjennom tilførelser 
til eksempel av olivenets oljer. Det vil skape en større glød for alt hva der er i tarmenes 
funksjoner, og hvorledes der er i hudcellens bevissthet for at fornye sitt selv. Der òg er 
påvirket av cortisoler, cortisoler der behøves for at gjenskape lik der er undervevet i 
huden. Der er viktig òg at den ser hva der tilføres huden, lik der ei skal være lik av 
kremer og salver der bliver lik en film der forhindrer huden at ånde. Huden behøver 
noget at ånde. Således er der en god glød om der søkes tilførelser av spesifikke urter, til 
eksempel i din himmel Aloe Vera. - Nu ser vi der blev en mann glad. Takk! 
 
ASEA-DRIKKEN 
Kan du gi oss litt informasjon om ASEA-drikken med REDOX signal-molekyler?  
For nogen er der til god gavn. For alt hva der er knyttet for væskenes balanser, skaper 
der òg noget molekylære strukturer der kan gjenvinnes og høstes i egen balanse om der 
tilføres noget av sådant vædsker. Det er programmerende vædsker. For nogen vil der 
være tilstrekkeligt at bringe kjærlighetens kraft til programmeringer til det vann den 
selv skal drikke. Alt hva den òg så gjør er at dele med havet og at dele med vannet hva 
den selv tenker. Byde kjærlighet og forlatelse for vannets kraft, så vil der være 
tilstrekkeligt for de fleste. Dog en liten «boost» igjennom sådant ASEA, kan der være 
godt for nogen for at skape molekylære balanser på ny. - Ei for alle. Konu Ekatah. 
Kan du si noe om hvordan et menneske kan finne ut om dette er noe for seg?  
Således vil der kjennes efter nogen tids bruk. Hvorledes den òg ser at der ei skal være 
noen «excuses» for at ei bede og at tale godt for sitt eget vann den skal drikke. Der 
finnes ei nogen sådan molekylær magi på sin Jord. Der er kjærligheten der skal råde. 
Der er således den skal se de sanne verdier gjennom kjærlighetens øyner og sitt hjerte. 
Således vil den òg se; Alt er der i programmerbare frekvenser for at hele sitt selv 
foruten nogle benevnelser av bokstever. Konu Ekatah Det var et nydelig budskap. Tusen 
takk! Takke ditt selv, og ei er der tusen. (Latter) Der er alt flere molekylærer. 
 
AYAHUASCA 
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Kan du si noe om Ayahuasca. Er det noe man bør oppsøke, eller bør man holde seg unna?  
Det er korrekt! … Blev den vis nu?? – Der er klokt at den skaper distanser for sådant av 
syntetiske påvirkninger. For ei kan den søke nogen ånd gjennom en substans der 
tilføres. Ei skal der søkes noget av de urter der er syd om ekvatorial. Lik den selv søker, 
så kan den søke hva der finnes nord for hva der er sin egen ekvator. Det vil være godt. 
Dog ei skal den søke lik den så skaper distanser og ubalanser i sinnets opplevelser. For 
sansene skal være rene, - og der er gjennom renhets tanke at den søker de høyeste iblant 
åndene. Det vil være klokt at se; lettere guddommelighet vil den søke gjennom hva der 
er av renhets kvalitet. Skape distanser for sådant, det er ei godt for noget nordisk 
medmenneskebarn! Konu Ekatah. 
http://www.singingtotheplants.com/what-is-ayahuasca/ 
 
Kan du si noe om Aloe Vera?  
Det er en urt! Ja takk! Er det en bra urt som vi burde ..?  
Så er det. For alt hva der så er anvendt gjennom titusener og tusener år er òg lik bydet 
bønner og takksigelser for alt hva den var i funksjoner. Således lik Aloe Vera er en urt 
der vokser av noget sparsommelig nærings mark, er så at den høster energi og næring 
av solens lys. Lik den er i sin egen kraft òg i bevissthet over all den takksigelse 
medmenneskebarnet har bydet. Således den produserer sine sevjer i gleder og ei av 
nødvendighet. Alt hva der òg omdannes er til noget at drikkes eller hva der så er til at 
påsmøres og at heles. Det er òg forpleielser av tarmenes vegger, nu taler vi om 
innvendighetens vegger. Således vil der være godt for medmenneskebarnet. Og den skal 
minnes òg om der skrives i alt 17.800 år tilbake i tid, så voksede òg Aloe Vera i dette 
riket. Konu Ekatah.  
I Norge?  
Korrekt, - og der kommer tilbake om nogle år, - for frøene hviler i markens dyp, klare 
for at spire. Konu Ekatah.  Tusen takk!  
(Iliuka har tidligere fortalt at det i hvert fall ligger frø i marken fra tidligere tider på en 
bestemt plass i Nordland.) 
 

AVSLUTNINGSTALEN: 
 
Dog høre nu våre ord: 
Alt er i velsignede balanser.  
Søke således at skape en ny glød for sitt eget selv i denne liv.  
Søke òg at ei fanges i andres bekymmer, dog søke at skape en livgivende kraft for sitt 
eget selv i en velsignet tilværelse i en guddommelig enhet.  
Våge at se skjønnheten og guddommeligheten innom sitt eget selv.  
Våge at stige fram med sin egen visdom.  
Våge òg at være til ører for annens visdommer, dog følge sine egne hjertes ledelser efter 
hva sjelen ønsker.  
Søke ei at forblindes i alt hva den igjennom øynene og ørene ser og hører. Søke alt mere 
at lytte dypere og dypere og dypere inn i sitt eget hjertekammer. For der hviler den 
sannhet den lenges efter.  
Hvile òg i tanken for hva der er skjult, for i det usynlige så vil den òg bringe en ny 
innsikt i hva den skal synliggjøre ved sitt eget selv.  
Stige fram i lyset for den den er, ei for hvem den tror den skal være.  
Våge at være engel foruten vinger, for det er alt bedre enn en falsk engel med vinger.  
Våge òg at være til stede i sitt eget selv i den flukt og den svevelse den gjør.  
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Våge at være livet bevisst og søke bestemt efter det levende livet gjennom gledesfylthet 
og kjærlighet. 
 
Vi takker for ildens lys og alt hva der opplysedes. 
Heliget være dette kammer. 
Heliget være disse marker. 
Heliget være kraft i festivaler. 
Heliget være stener og fjedrer. 
Velsignet være blomens kraft. 
Velsignet være hjertet der lenges og søker. 
Velsignet være kjærlighetens bobler der er ved at briste. 
Velsignet være medmenneskebarnet.  
Vi takker for eders undringer. 
Bære fred i hjertet og søke at være til stede her og nu.  
 
Konu Ekatah. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kanalisering av Iliuka v/Leif Havik 30.05. 2015. 
Transkribert av Richard Kolberg 27.06. 2015. 
Korrekturlest av Liv Børsand.  
Tilrettelagt for www.iliuka.no av Liv Børsand 08.07. 2015 
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